
Miljøudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 1. august 2014

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

MIU alm. del

Samrådsspørgsmål AH
Miljøministeren bedes redegøre for, hvilke initiativer ministeren vil tage til sik-
ring af, at statens forskellige instanser snarest færdigbehandler de rejste
spørgsmål vedrørende omdannelse af den tidligere Knudshoved Færgehavn i
Nyborg til nye aktiviteter, således at Nyborg Kommune kan komme videre
med sin planlægning af området til ny lystbådehavn m.m.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Erling Bonnesen (V).

På udvalgets vegne
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